
 
Zápis č. 2/2010 (49) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 8. 2. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Bc. O. 
Vrzal, Bc. L. Novotná-Czudková, Ing. V. Gerlich , P. Peroutka (celkem 10 členů 
AS) 

Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Eva Navrátilová 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2010/2011.  

4. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky pro rok 
2010.  – staženo z programu 

5. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek.  
 
Dr. Chramcov konstatoval, že na webových stránkách FAI byla aktualizována organizační 
struktura FAI (nové rozdělení ústavů FAI). 
Dr. Chramcov informoval o tom, že byly podniknuty kroky k tomu, aby se předešlo problémům s 
nedodržováním Studijního a zkušebního řádu v souvislosti s obhajobami disertačních prací.  
Dr. Chramcov  informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB 

• na zasedání AS UTB dne 19. 1. 2010 oznámil rektor UTB odvolání kvestora a představil 
nově jmenovaného kvestora.  

• z programu zasedání AS UTB dne 19. 1. 2010 byl z důvodu odvolání kvestora stažen bod 
týkající se pravidel rozpočtu.  

• Pravidla rozpočtu nebyla schválena ani na dalším zasedání AS UTB dne 2. 2. 2010. Z 
tohoto důvodu byl z dnešního zasedání AS FAI stažen bod č. 4. Projednání návrhu Pravidel 
pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky pro rok 2010.  

 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Proděkan Prokop informoval o tom, že došlo ke změně financování podpory studentů DSP. Byly 
zrušeny SPP prvky typu BD. Podpora studentů DSP bude nyní probíhat prostřednictvím 
žádostí o granty v rámci Interní grantové agentury. Dále prod. Prokop informoval o tom, že je 
možno se v těchto dnech přihlásit k výjezdům v rámci Erasmus a požádal o propagaci mobilit. 
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ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro doktorský 
studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 2010/2011 

Z důvodu ověřování znalostí anglického jazyka při přijímacím řízení výslovně písemnou formou 
bylo navrženo vypustit v čl.3 ve třetí větě a nadpisu druhého odstavce slovo „ústní“. Tato změna 
byla předkladatelem akceptována. 

Vzhledem ke skutečnosti, že návrh nedoznal oproti odpovídající směrnici z loňského roku 
významných změn, byla splněna podmínka délky předkládací lhůty a také z důvodu legislativní 
nouze, navrhl předseda AS FAI elektronické hlasování o tomto návrhu. Proti elektronickému 
hlasování nebyl nikdo z členů AS FAI. Elektronické hlasování proběhne v následujících dnech. 

ad 4)  Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2010. – tento bod byl z programu stažen. 

Dr. Chramcov a doc. Sysel seznámili členy AS FAI s výsledky a doporučeními EK AS FAI, která 
proběhla dne 4. 2. 2010. Na zasedání této komise proběhla diskuse týkající se rozdělování 
finančních prostředků na jednotlivé ústavy. Jednání se zúčastnili i tajemníci všech ústavů FAI. 

ad 5)  Různé. 

• Dr. Chramcov informoval o přípravě volby kandidáta na jmenování děkanem FAI. Na 
příštím zasedání AS FAI budou projednány podrobné organizační pokyny a volby 
budou vyhlášeny.  

• Dr. Sysel upozornil na problém zobrazování telefonních čísel.  
• Dr. Matýsek vznesl námitku proti tomu, aby někteří pracovníci požadovali pouze páteční 

výuku a jiní díky tomu museli učit vždy v sobotu. Děkan FAI přislíbil prošetření a 
nápravu.  

 
Další zasedání AS FAI se uskuteční dne 22. 2. 2010 ve 13 hodin v zasedací místnosti A606.  
 
Ve Zlíně dne 12. 2. 2010 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


